
Referat Generalforsamling i Holte Ski

26. april 2023 kl. 20.15
Foreningshuset.

 
Inden mødet gik i gang valgte bestyrelsen at uddele prisen som årets junior. Det 
skyldes at vores junior skulle hjem i seng.
Året junior pokal går til Vala Vesti-Andersen for hendes altid gode humør, deltagelse 
i lørdagstræning og utrolig flotte løb til diverse konkurrencer. 

Derefter startede mødet officielt.

1. Valg af referent og ordstyrer
f. Bestyrelsen foreslår Søren Arildsbo som dirigent, og Anne-Mette 

Markusen som referent
i. Valgt uden kommentarer

g. Ordstyrer konkludere, at indkaldelsen er udsendt med klubmail den 10 
april og overholder vores varsel på 14 dage. 

Kommentar fra salen – indkaldelse og info om tidsfrister overholder ikke love.

Kommentar bestyrelse. Vi har valgt en længere frist for medlemmerne, 
men kortere for os selv. Det mener vi er ok, men tager det til efterretning

Kommentar fra salen – beslutninger taget på forrige års generalforsamlinger er ikke 
på hjemmeside. 

Bestyrelse – det tager vi til efterretning og får det lagt på og vil gøre det 
fremmadrettet.

2. Bestyrelsen aflægger beretning
f. Formandens beretning v. Jørgen J
g. AU beretning v. Anne-Mette
h. LU beretning v. Bjarne

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab for 2022 og budget for 2023 samt 
fastsættelse af det kommende års kontingent

f. Regnskabet fremlægges af Jørgen C.
i. Indtægter højere end budgetteret, dermed er årets resultat 

højere end forventet.
ii. Alpin havde budgetteret med et tøjindkøb på ca. 18.000,- 

Faktura for dette kom først i 2023 og derfor kom også Alpin ud 
med et overskud.

iii. Andre hensættelse 10.200,- er overskud fra skiudlejning i 2021. 
Disse er brugt i 2022 til brug for køb af nyt langrendsmateriel.

iv. Generelt er det ikke hensigten, at hensættelse står der år efter 
år og vi har derfor planlagt at få brugt de hensættelser der står.

g. Forslag til budget for 2023, herunder fastsættelse af kontingent 
fremlægges af Jørgen C.



i. Årets resultat forventes -45.000,- Det passer med vi også har en
stor egenkapital og vi ønsker at pengene kommer medlemmer til
gode og ikke står og trækker renter.

ii. Kontingent satser
1. Jørgen C. Kan ikke se nogen fornuft i at ændre 

kontingentsats.
iii. Spørgsmål fra salen

1. vægtrum kontingent – er det udgået?
a. Ja.

4. Behandling af indkomne forslag

Forslag skal være bestyrelsen i hænde senest en uge før 
generalforsamlingen (postkassen ved halinspektørens kontor i Hal 1, 
Rudegårdanlægget eller holteski@holteski.dk).

Der er modtaget tre forslag fra Erland 

FORSLAG 1

§6 stk. 1 nuværende tekst:

Ordinær generalforsamling indkaldes hvert år af afdelingsbestyrelsen og skal 
afholdes inden udgangen af april.

Nyt forslag til §6 stk.1:

Ordinær generalforsamling indkaldes hvert år af bestyrelsen og skal afholdes inden 
udgangen af april.
Dagsorden, regnskab, budget og eventuelle indkomne forslag jf. §6 stk. 4 skal 
udsendes til medlemmerne med 14 dages varsel.
Årsberetninger lægges på hjemmesiden senest 1 uge inden generalforsamlingen.

Begrundelse til forslag 1:

Alle bør være i besiddelse af regnskab og budget inden afholdelse af 
generalforsamlingen.
Hvis der f.eks. kun er mødt 5 medlemmer op, foruden bestyrelsen, til 
generalforsamlingen, så er det kun en lille andel af medlemmer, som fastsætter 
kommende års kontingent. Med mit forslag så får alle en chance for at møde op, hvis
man evt. skulle være enig eller uenig med bestyrelsens forslag til kontingent.
Med hensyn til evt. indkomne forslag er det samme problematik.
Bestyrelsen og måske kun 5 andre medlemmer kan i realiteten vedtage 
lovændringer, som kan have stor betydning for alle øvrige medlemmer. Her skal man
have en chance for at møde op, hvis man har en anden mening end lovforslaget 
eller gerne vil bakke forslaget op.
Det er ikke i orden, at man først på generalforsamlingen får besked om, at der er 
indkommet et eller flere forslag.
Årsberetninger bliver nogle gange lagt på hjemmesiden lang tid efter 
generalforsamlingen. Den alpine årsberetning er ikke lagt på i de seneste år. Derfor 
dette forslag til en stramning.
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Bestyrelsen bakker ikke op om dette forslag, da vi mener at det vil betyde at 
der kan være endnu færre til generalforsamlingen. Bestyrelsen har følgende 
forslag:

Bestyrelsen har følgende forslag:

Bestyrelsen forslag til §6 stk.1:

Ordinær generalforsamling indkaldes hvert år af bestyrelsen og skal afholdes inden 
udgangen af april.
Dagsorden, regnskab og forslag til kontingent inklusiv hvem der på valg skal 
udsende til medlemmerne med 14 dages varsel. Beretninger og referat offentlig 
gøres på hjemmesiden senest 10 dage efter generalforsamlingen.

FORSLAG 2

Nyt forslag til §6 stk. 4:

Forslag der ønskes behandlet på generalforsamlingen, skal være fremsat skriftligt 
overfor bestyrelsen senest 1. marts

Bestyrelsen bakker ikke op om dette forslag, da det vi ikke syntes det giver 
mening. Da generalforsamlingen skal varsels med 14 dages varsel, har 
medlemmerne ingen mulighed for at vide hvornår fristen på de 4 uger falder.

Forslag 1+2 blev diskuteret samlet, og fælles for salen og bestyrelsen blev der 
enighed om nedenstående beskrivelse:

Endelig afgørelse og tekst til §6 stk.1:

Ordinær generalforsamling indkaldes hvert år af bestyrelsen og skal afholdes inden 
udgangen af april.

Dagsorden inklusiv hvem der på valg, regnskab, budget, kontingent og forslag skal 
udsendes til medlemmerne med 14 dages varsel. Beretninger og referat offentlig 
gøres på hjemmesiden senest 14 dage efter generalforsamlingen.

Endelig afgørelse og tekst til §6 stk. 4:

Forslag der ønskes behandlet på generalforsamlingen, skal være fremsat skriftligt 
overfor bestyrelsen senest 1 marts før generalforsamlingen.

FORSLAG 3

For nogle år siden blev klubnavnet ændret til Holte Ski og derfor bør al tekst om 
"afdeling" og lignende tilrettes. Nye medlemmer kan kun blive forvirret over 
ordvalget.

Bestyrelsen bakker op om dette forslag, og beder om tilladelse til at fjerne alle
henvisninger til ”afdeling” fra lovene. 



Beslutning taget på general forsamlingen og bestyrelsen vil sørge for at lave 
ændringer.

  Valg til bestyrelsen. Alle valg er for 2 år

1. Lige år: Valg af formand (Jørgen Jørgensen - ikke på valg)
2. Lige år: Valg af den ene halvdel af bestyrelsen (Bjarne W. Rasmussen 

og Niels Balle – ikke på valg). 
3. Ulige år: Valg af kasserer (Jørgen Castenschiold – villig til genvalg)

a. Genvalgt
4. Ulige år: Valg af den anden halvdel af bestyrelsen 

a. Anne-Mette Markussen – modtager ikke genvalg
b. Mary Chrillesen – modtager ikke genvalg 

Bestyrelsen foreslår Henrik Mortensen, 

Johanne Hillerup stiller op som kandidat

Henrik Morten valgt

Johanne Hillerup valgt

5. Lige år: Valg af suppleant til bestyrelsen (Jes Knudsen – ikke på valg)
6. Ulige år: Valg af suppleant til bestyrelsen. 

a. Erling Veidal – modtager ikke genvalg

Helene Waldmann Jørgensen valgt

5. Valg af revisorer

1. Lige år: valg af revisor (Anne Lippert, ikke på valg).
2. Ulige år: Valg af suppleant 

a. Jan Hellen  - modtager genvalg
i. valgt

6. Udpegning af 3 repræsentanter til Holte Idrætsforenings 
repræsentantskabsmøde. 

f. Bestyrelsen foreslår, at bestyrelsen selv udpeger disse
i. Godkendt

7. Eventuelt
f. Uddeling af Bestyrelsen årspokal

i. Claus Andersen får årspokalen for hans hjælp med Snow Kids, 
gril mester på uendelig mange turer og altid hjælpsom.


